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20 grudnia 2016 r. odbył się oficjalny odbiór ulicy Barbary. W tym własnie dniu Burmistrz
Kłodawy Robert Olejniczak wraz z mieszkańcami oficjalnie odberali ulicę Barbary.
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